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HOVNORETS BYALAG 

PROTOKOLL FRÅN ÅRSMÖTET 22 APRIL 2023 

Mötet hölls i Djurö skolas matsal, Sollenkrokavägen 41 

 
1. Mötets öppnande. P-G Andersson hälsade välkommen och öppnade årsmötet. 

 
2. Fastställande av dagordning. Årsmötet fastställde den föreslagna dagordningen. 

 
3. Val av ordförande och sekreterare för mötet. Till ordföranden utsågs P-G Andersson 

och till sekreterare Anny Markussen 
 

4. Val av två justeringsmän. Att justera mötesprotokollet utsågs Mats Berg och 
Helena Lindahl. 
 

5. Fråga om behörigt utlysande och distribution av protokoll. Mötet beslöt att 
godkänna formen för mötets utlysande (kallelse via mejl 2023-03-31 och på 
anslagstavlorna 2023-04-01 samt i Facebook gruppen Kantarellstigen – 
Brännskeppsbacken 2023-04-22 
 

6. Upprättande av röstlängd och granskning av fullmakter. Totalt 16 röstberättigade: 
Närvarolista (16 medlemmar): 

 
Aase Carlsson 1:440 
Pia Hagberg K7 
P-G Andersson  K11 
Inger Samuelson K12 
Pär Hagberg K15 
Håkan och Tina Skogsberg  K19 
Katri Gillstedt  K21 
Mats Berg K24 

Helena Lindahl K28 
Anny Markussen K30 
Ylva Andersson K32 
Susanne och Björn Gustafsson  B2 
Emma och Olle Olsson  B6 
Gustav Sjöberg B9 
Monica och Leif Kroon B11 
Torbjörn Hellbe B12 

 
7. Uppläsning av föregående års protokoll. Valda delar av protokollet från 2022-04-23 

upplästes och protokollet lades till handlingarna. 
 

8. Styrelsens verksamhetsberättelse och genomgång av resultat och balansräkning. 
Kassan var per 2022-12-31 50 097,74 kr. 

 
9. Uppläsning av revisionsberättelse för verksamhetsåret.  Revisorn Inger 

Samuelsson tyckte att årsredovisningen gav en rättvis bild av styrelsens arbete och   
berömde kassören Pia Hagbergs arbete. Inger föreslog att ansvarsfrihet beviljas 
avgående styrelse. 

 
10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. Mötet beslutade enhälligt att bevilja styrelsen 

ansvarsfrihet för det gångna året. 
 

11. Styrelsens förslag till budget och uttaxering. Det hade fortsätt varit bra uppslutning 
kring städdagarna och årets största utgift var hämtning av ris som samlas under dessa 
städdagar. 
Styrelsen svarade på frågor om de obetalda avgifter och om väganvändning av icke 
medlemmar. 



   

 2 av 2 
 

Årsavgiften för 2024 föreslås oförändrad till 800 kr. Oförändrad likaså ersättningen om 
400 kr för medverkan i städdag. 

 
12. Val av styrelse och ordförande på stadgeenligt sätt  

P-G Andersson, Pia Hagberg och Gustav Sjöberg mandat löper ut april 2023. 
Till styrelsen valdes på två år P-G Andersson (omval), Pia Hagberg (omval), Gustav 
Sjöberg (omval) och Emma Olsson (nyval). 
Emma Olsson valdes till ny ordförande. 
Till suppleanter till styrelsen för ett år valdes Anders Bernhoft, Olle Olsson, Lovisa Staaf 
och Helena Lindahl (nyval).  

 
13. Val av ledamöter och suppleant till Ramsmora byalags styrelse för ett år  

Emma Olsson, Gustav Sjöberg och Pia Hagberg (suppleant). 
 

14. Val av en revisor och en suppleant för ett år. Omvald av Inger Samuelsson som 
revisor och nyval av Katri Gillstedt som suppleant. 

 
15. Val av valberedning för ett år. Till valberedning omvaldes Lisa Hellbe som 

sammankallande och Sonja Tamme (nyval). 
 

16. Inkomna motioner / övriga frågor Inga nya motioner hade inkommit. 
Övriga frågor:  
Valberedningens förslag till ny styrelse bör delges medlemmarna innan årsmöte. 
Susanne Gustafsson har tidigare sammanställt en arbetsbeskrivning som ordförande 
ser till att distribuera till aktuell valberedning. 
Stocken vid stranden vid brygga 6: Gustav redogjorde för det som gjorts och det som 
återstår. Håkan Skogsberg har förslag till lösning. Ramsmora har beviljat 6000 kr till 
detta jobb. 
Byalagets röjsågar kommer att finnas hos Olle Olsson och Mats Berg. Sågen hos Olle 
kommer att förvaras i boden sommartid. 
Kommande städdagar bestämdes till lördagarna i v18 och v41 för att följa kommunens 
eldningsdagar. 
I och upptagning av bommarna föreslogs att äga rum samma dag som årsmötet och 
höstens städdag. Ordförande påpekade att upptagningen inte får ta tid från städdagen.  

 
17. Mötet avslutas och ordförande P-G tackades för väl utfört jobb och nya ordförande 

Emma Olsson välkomnades. 
 

 

 
 

_____________________________  _________________________ 
Anny Markussen, sekr   P-G Andersson, ordf 
 
Justeras: 
 
 
 
_____________________________  _________________________ 
Mats Berg   Helena Lindahl 
 
 
 
Anslås efter justering på föreningstavlorna. 
 

Per-Gunnar Andersson


